

# Promoting & Advancing NGOs the HSF Way

## 以HSF的方式提倡及促进非营利机构



From left  
 Anthony Teo, MBA'69  
 (Co-Founder & Director, HSF)  
 David Lee  
 (Chairman, Lions Befrienders)  
 Alan Chan, AMP 1981  
 (Benefactor, HSF)  
 Lee Keen Whye, MBA'78  
 (Co-Founder & Director, HSF)

I would like to congratulate Lions Befrienders on winning the Harvard Singapore Foundation (HSF) 2009 Non-Profit Organisation Award for Volunteer Management presented by Mrs Lim Hwee Hwa, Minister, Prime Minister's Office, during the National Volunteerism & Philanthropy Awards ceremony held on 21 November 2009. This award includes a scholarship to attend Harvard Business School's (HBS) Strategic Programme for not-for-profit Management (SPNM) for CEOs in July 2010.

HSF is an alumni foundation founded on 21 March 2005 for the advancement of education in the management and governance of non-governmental organisations (NGOs) and the promotion of Singapore as a NGOs hub. SPNM is an intensive Social Enterprise programme that gives non-profit leaders the opportunity to examine their missions and rethink their approaches for implementing them. At the same time, they are able to concentrate on mission-critical challenges which are specific to their organisations.

To leverage knowledge sharing and cascading in Singapore, SPNM participants will be invited to join the HSF SPNM Alumni Resource Forum. The alumni is a resource group dedicated to a continuing nexus with our Alma Mater's HBS – (Harvard)

本人恭贺狮协于2009年11月21日的全国志愿服务与慈善颁奖典礼上, 获颁哈佛新加坡基金会(HSF)2009非营利机构义工管理奖。这个由总理公署, 林惠华部长所颁发的奖项还包括一份今年7月哈佛商学院(HBS)非营利管理策略课程(SPNM)的奖学金。这个课程的对象主要是机构总裁。

哈佛新加坡基金会是于2005年3月21日成立的校友基金会, 旨在促进非政府机构的管理及提倡我国非政府机构的中枢。非营利管理策略课程(SPNM)是一项精细的社会企业计划, 它为非营利领袖提供检讨自身使命和重新思考执行手法的良机。与此同时, 他们也能专注于个别机构的重要使命及挑战。

为了更有效地分享与串联知识, 非营利管理策略课程(SPNM)的参与者会受邀加入哈佛新加坡基金会-非营利管理策略校友资源研讨会(HSF SPNM Alumni Resource Forum)。所谓研讨会即校友资源小组, 它延续母校哈佛商学院(哈佛)肯尼迪政府学院的宗旨, 致力于社会企业、提高领导力以及非营利机构的社会影响力。其会员包

Kennedy School of Government in improving the leadership and social impact of non-profit organizations (NPOs). Its members include founding members of HSF and leaders of voluntary welfare organisations who have completed the intensive SPNM at HBS.

The focus of the Forum is on strategies to improve the quality of leadership and management of NPOs for greater social impact and sustainability of their missions. To achieve this goal, it encourages and supports opportunities for teaching resources, local research and case studies on the social service sector with like-minded institutions such as the Tote Board and collaborates with professors from HBS and eminent local and international organisational leaders in their mission to improving leadership and management of the social service sector.

I am delighted to note that Mr Goh Boo Han PBM, Executive Director of Lions Befrienders, will be attending the SPNM at Harvard Business School in July 2010. I wish him an enriching experience.

### Mr. Anthony SC Teo MBA'69

Co-Founder & Director  
 Harvard Singapore Foundation

括了哈佛新加坡基金会(HSF)的创会会员以及完成哈佛商学院-非营利管理策略课程的志愿福利机构领导人。

研讨会着重探讨采纳何种策略以提升领导素质和非营利机构的管理; 进而取得更大的社会成效及延长使命的可持续性。为达到以上目标, 研讨会鼓励并支持任何传授资源的机会, 并与志同道合的机构如新加坡赛马博彩管理局, 参与本地研究以及社会服务部门的个案。与此同时, 还与哈佛商学院教授、杰出的本地及国际机构领袖携手, 执行改善社会服务部门领导与管理的使命。

我很高兴狮协的执行董事吴武汉先生将到哈佛商学院参与非营利管理策略课程。在此预祝他有个充实的经验。

### Anthony SC Teo 先生 MBA'69

创办人兼董事  
 哈佛新加坡基金会